
Motionssvar Alumniförening 
 
Styrelsen gillar verkligen idén med alumniföreningen och tycker motionen nu innehåller rikligt 
med information för att en organisering ska göras inom styrelsearbetet för att tillämpa detta. 
Vi ser positivt på motionen och står bakom ett beslut om att gå vidare med arbetet i 
praktiken. Tillägget med en policy och en tydlig strukturering av kontaktvägar skapar en 
tydligare bild av hur arbetet med alumniföreningen skall gå tillväga. 
 
Vi vill dock lägga till i en potentiell policy att man inte specificerar programmen i risk att 
utelämna någon utan att det bör stå “man ska ha tagit examen från ett program som när 
examen avlades var mappat till Arkitektursektionen”. 


